
Protokół z XXX sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 29 grudnia 2021 roku. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 8.00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W sesji uczestniczyło 16 radnych.  

 

Starosta, K. Motyka poinformował że w dniu wczorajszym zmarł I Starosta Powiatu 

Braniewskiego w latach 1999- 2003, Pan Tadeusz Bejnarowicz. Braniewscy radni uczcili 

minutą ciszy pamięć zmarłego. 

Starosta złożył wniosek w imieniu Zarządu Powiatu Braniewskiego o wprowadzenie 

autopoprawki do uchwały budżetowej na rok 2022 i do uchwały w sprawie podziału środków 

PFRON. Uchwały z autopoprawkami zostały doręczone Radnym.  

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę. Wniosków nie zgłoszono. Wniosków nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian  w budżecie  Powiatu Braniewskiego na  rok 2021. 

6. Odczytanie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Uchwały RIO w Olsztynie w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2022 – 2029  i 



podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022 - 2029.  

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Braniewskiego na 2022 rok. 

a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu projektu uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem, 

b) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu opinii RIO o przedłożonym 

projekcie uchwały  budżetowej na 2022 rok, 

c) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

opinii Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, 

d) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu stanowiska Zarządu 

w sprawie opinii komisji stałych Rady Powiatu, 

e) dyskusja plenarna nad projektem uchwały budżetowej, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Braniewskim na lata 2022-2024”. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały Nr XXIII/192/21 

Rady Powiatu Braniewskiego z dnia 12 marca 2021 roku w sprawie podziału środków 

przyznanych Powiatowi Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w roku 2021, zmienionego Uchwałą Nr XXIX/221/21 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30 listopada 2021. 

10. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających na terenie Powiatu Braniewskiego na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Braniewskiego na 2022 rok. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 



 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Radny, A. Mieczaniec zapytał, czy Powiat Braniewski podjął decyzje dotyczące Rządowego 

Funduszu Polski Ład. 

Starosta, K. Motyka poinformował, że w budżecie są zabezpieczone środki, oczekujemy 

obecnie na  możliwość składania wniosków na w/w program.  

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że dnia 28.12.2021 r.  została ogłoszona 2. edycja  

na nabór wniosków do Rządowego Funduszu Polski Ład. Zarząd Powiatu Braniewskiego 

wstępnie przyjął założenia, co do składania wniosków na inwestycje drogowe: modernizację 

głównych szlaków w Powiecie Braniewskim - odcinek drogi powiatowej Nr 1385N od miasta 

Braniewa do miejscowości Płoskinia, odcinek drogi  

Nr 1397N Wysoka Braniewska - Pakosze i odcinek drogi powiatowej Nr 1397N od 

miejscowości Bornity do granicy powiatów w kierunku Henrykowa.  

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021. (załącznik nr 6) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. (załącznik nr 7) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny, L. Dziąg  poinformował, że w przedłożonym projekcie zmian budżetowych pojawiły 

się dwa zapisy: w rozdziale 150-15 – technika § 4390 zakup usług obejmujący wykonanie 

ekspertyz, analizy i opinii. Było zaplanowane 3 250 zł , zwiększenie o 12 000 zł, a więc dużo 

więcej w porównaniu z planem i z czym było to spowodowane. Podobnie w następnym 

rozdziale 80-117 branżowe szkoły I, II stopnia, też  § 4390 ten sam tytuł zakup usług 

obejmujący wykonanie ekspertyz, analizy i opinii. Było zaplanowane 1 750 zł, zwiększenie o 

6 300 zł, a więc znowu zwiększenie niewspółmierne do planu. Czym to jest spowodowane?  

Skarbnik,  G. Michalec poinformowała, zwiększenie środków nastąpiło na  wniosek Zespołu 

Szkół zawodowych w Braniewie. Zarząd wyraził a zgodę na opracowanie dokumentacji 

dotyczącej przygotowania inwestycji, przebudowy boiska z programu Polski Ład.  



Radni nie mieli więcej uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

 

za –      15                  przeciw –    1            wstrzymało się – 0                nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/225/21. 

 

Ad.6 Odczytanie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Uchwały RIO w Olsztynie w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2022-2029  

(załącznik nr 9) i podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 - 2029. (załącznik nr 10). 

 

Starosta przedstawił uchwałę RIO. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, głosowało 16 radnych, co stanowi 

załącznik nr 11. 

 

za –      16                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/226/21. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Braniewskiego na 2022 

rok. (załącznik nr 12). 

 

a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu projektu uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem, 



Starosta odczytał powyższą uchwałę (załącznik nr 12a) 

 

b) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu opinii RIO o przedłożonym 

projekcie uchwały  budżetowej na 2020 rok, 

 

Starosta odczytał opinię RIO (załącznik nr 12b) w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały budżetowej Powiatu Braniewskiego na 2022 

rok. 

 

c) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

opinii Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego odczytał opinię komisji (załącznik nr 12c) 

 

d) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu stanowiska Zarządu 

w sprawie opinii komisji stałych Rady Powiatu, 

 

Starosta przedstawił stanowisko zarządu. (załącznik nr 12d)  

 

e) dyskusja plenarna nad projektem uchwały budżetowej, 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny, L. Dziąg  poinformował, że projekt budżetu na 2021 r. zmniejszył finansowanie zadań  

w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego o 20 000 zł dla Muzeum Ziemi 

Braniewskiej. W roku 2022 w budżecie również zostały zaplanowane mniejsze środki dla 

Muzeum. Jestem przeciwny takiemu podejściu, gdyż wiąże się to z olbrzymią pracą wielu osób: 

społeczników, wolontariuszy, którzy nie pobierają uposażeń. Muzeum nie jest w stanie 

funkcjonować,  nie mając środków na  inne koszty, np. ogrzewanie, prąd czy zorganizowanie 

imprez o charakterze historycznym. Stąd będę głosował przeciwko budżetowi na 2022 r.  

Przewodniczący Ł. Korneluk poinformował, że środki zaplanowane w budżecie na 

poszczególne działania , związane są z tym, że powiat przeprowadza konkursy, nie możemy 

wskazywać podmiotów, które te konkursy realizują, bo nie wiadomo , który z podmiotów 



zrealizują. Co do środków dla Muzeum Ziemi Braniewskiej, związane jest to z sytuacją 

cowidową, ilość odwiedzin w muzeum jest rzadsza. 

Sekretarz, P. Fedorczyk zaznaczył, że analizując uchwałę budżetowej z kolejnych lat można 

zauważy, że środki generalnie się zmniejszały, jednocześnie zmniejszyła się ilość  zadań, które 

powiat uznał za priorytetowe. Pamiętajmy, że jest mnóstwo samorządów, które w ogóle nie 

zlecają dla sektora pozarządowego swoich zadań, wykonują je w jaki sposób same. W dwóch 

dziedzinach zlecamy te zadania od lat,  wcześniej było tych dziedzin 4, teraz są 2. Zadania nie 

możemy kojarzyć z konkretnym podmiotem sektora pozarządowego. Złożyło się jednak, że ten 

podmiot wygrywa konkursy, ale nie zawsze tak musi być. I to jest podmiot, który w pełni 

uczestniczy w różnego rodzaju konkursach organizowanych, nie tylko przez powiat.  

Radny, K. Kowalski poinformował, że nie jest wykluczone, że kwota zostanie zwiększona. 

Poprawki są nanoszone w ciągu roku i  budżet w jakimś stopniu jest dopasowywany do naszych 

potrzeb.  

Przewodniczący Ł. Korneluk zaznaczył, że skala potrzeb naszego powiatu jest bardzo duża, 

są to różnego rodzaju dziedziny z zakresu społecznego i gospodarczego. Uważam, że staramy 

się zrobić tyle, ile możemy, na co nam pozwala budżet. Budżet jest dokumentem 

planistycznym, w każdej chwili możemy go zmienić, jeżeli pojawią się wolne środki.  

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 

społeczeństwa Powiatu Braniewskiego, Zarząd Powiatu zwrócił się trzech samorządów: Miasta 

Braniewa, Miasta Pieniężno, Miasta Frombork o rozważenie współpracy polegającej na 

rozwiązywaniu zagadnień w potrzebach danej społeczności dotyczącej ścieżki finansowej. 

Niejednokrotnie samorządy gminne mogą pozyskiwać wyższy pułap dofinasowania niż 

samorząd powiatowy. Przedłożyliśmy propozycję do rozważenia, żeby te samorządy 

przejmowały mienie powiatowe na rzecz poprawy stanu technicznego, głównie ulic, dróg w 

ramach Polskiego Ładu. Dofinansowanie, jakie mogą otrzymywać samorządy, to 95 %, gdzie 

mówi się o infrastrukturze: kanalizacje ściekowe, kanalizacje deszczowe, wodociągi. 

Odpowiadając na pytanie Radnego A. Mieczańca, termin 2. edycji naboru w ramach Polskiego 

Ładu rozpoczął się 28.12. 2021 r. i będzie trwał do 15.02.2022 r. Ostatnio zwróciliśmy się do 

Burmistrza Miasta Braniewa z propozycją rozważenia możliwości podjęcia inwestycji, 

polegającej na budowie drogi miejskiej wzdłuż istniejącej ul. Błotnej, łączącej ulice: Kolejowa, 

Szkolna, Armii Krajowej i Królewiecka. Powiat otrzymuje zgłoszenia mieszkańców Braniewa 

o utrudnieniu w ruchu w centrum miasta, spowodowanych dużym natężeniem ruchu. 



Najkorzystniejszym rozwiązaniem jest złożenie wniosku do Programu Polski Ład, gdzie 

przewidziane dofinansowanie wynosi 95 % środków kwalifikowanych. Biorąc pod uwagę duże 

znaczenie budowy drogi dla znacznej części mieszkańców Powiat Braniewski zaproponował 

współpracę, polegającą na pomocy finansowej w wysokości 50 % udziału środków własnych 

Gminy Miasta Braniewa. Inną możliwością jest aplikowanie do Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg, który w kolejnej edycji będzie wspierał nowy rodzaj zadań w postaci budowy, 

przebudowy infrastruktury drogowej. 

Starosta, K. Motyka zaznaczył, że bardzo duże środki przeznaczone są z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg Krajowych czy Polskiego Ładu na rozbudowę, przebudowę 

infrastruktury drogowej na terenie Powiatu Braniewskiego. Również dzięki środkom, które 

wpłyną z budżetu państwa, z rządowych projektów, będziemy mogli zrealizować także inne 

inwestycje, m.in. inwestycja związaną z budową windy przy budynku Starostwa, co usprawni 

i pomoże wielu  interesantom dotrzeć na każde piętro naszego budynku czy przeniesienie 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Braniewie do nowego obiektu w Liceum 

Ogólnokształcącym w Braniewie. 

 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 16 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 

za –      14                  przeciw –    2            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/227/21. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Braniewskim na lata 2022-2024”. (załącznik nr 14) 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej. (załącznik nr 15) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 16 radnych, co stanowi załącznik nr 16. 

 

za –      16                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/228/21. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały Nr XXIII/192/21 

Rady Powiatu Braniewskiego z dnia 12 marca 2021 roku w sprawie podziału środków 

przyznanych Powiatowi Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w roku 2021, zmienionego Uchwałą Nr XXIX/221/21 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30 listopada 2021. (załącznik nr 17) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.(załącznik nr 18) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 16 radnych, co stanowi załącznik nr 19. 

 

za –      16                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/229/21. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w  sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Braniewskiego na 2022 rok. (załącznik nr 

20) 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 16 radnych, co stanowi załącznik nr 21. 

 

za –      16                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXX/230/21. 

 

Ad.11 Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Ł. Korneluk złożył życzenia Noworoczne Radnym Powiatu Braniewskiego, 

Zarządowi Powiatu Braniewskiego, Dyrektorom i Kierownikom jednostek, Naczelnikom 

Wydziałów oraz wszystkim mieszkańcom Powiatu Braniewskiego.  

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że od trzech lat Samorząd Województwa z 

Samorządem Powiatu Braniewskiego procedował sprawy odnośnie stawek za zajecie pasa 

drogowego. W najbliższym latach moglibyśmy mieć uszczerbek w dochodach w granicach  

5-6 mln zł. Sprawa dotyczy zmiany, które regulowały decyzje wydane w oparciu o stare stawki 

w 2019 r., w trybie art. 155. Kwestie te Związek Powiatów Polskich reprezentował na forum 

szerszym - Ministerstwa Infrastruktury i Ministerstwa Cyfryzacji. Wysokie zaangażowanie 

włożyła także jednostka, Zarząd Dróg Powiatowych w Braniewie z Dyrektorem W. Skibą i 

możemy dochodzić zwrotów tych środków.  

Radna, M. Lewańska poinformowała o obawach mieszkańców z powodu Covid – 19 oraz o 

obawach związanych z podwyżkami. Radna zapytała w imieniu mieszkańców Gminy 

Frombork o drogi powiatowe i zimowe utrzymanie tych dróg, gdyż są tylko symbolicznie 

podsypywane (sroga powiatowa Frombork – Bogdany – Biedkowo do S22) 

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że  mamy Standardy Utrzymania Zimowego 

Dróg. Przejezdność jest zachowana, drogi odśnieżane są w 100%,  łuki są posypywane. Ale 

trzeba też się liczyć z tym, że środki, które są wydawane na ten standard utrzymania dróg są i 

tak bardzo duże.  



Radny, L. Dziąg  zaapelował, żeby miejsca parkingowe przed Starostwem Powiatowym w 

Braniewie dla klientów niepełnosprawnych był udostępniony. 

Radny, K. Kowalski poinformował o sytuacji w Powiatowym Centrum Medycznym w 

Braniewie. Z 65 łóżek jakie są przewidziane na chwile obecną,  zajętych jest 47, a od pewnego 

czasu funkcjonują tzw. łózka respiratorowe, gdzie znajdują się 2 osoby.  W ostatnim okresie 

szpital i oddziały są bardzo obłożone i są to mieszkańcy nie tylko Powiatu Braniewskiego, ale 

również z Woj. Pomorskiego czy z Podlasia. Wiadomo, że  w krytycznej sytuacji szuka się 

wszędzie miejsca, żeby tylko ratować życie ludzkie.  Radny poinformował o uczniu z klasy II 

Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Braniewie. 

Podczas wakacji, będąc na obozie wypoczynkowym w Jastrzębiej Górze, uratował wraz z 

koleżanką życie wychowawcy. Miało to miejsce podczas wycieczki pieszej po okolicy, na 

której wychowawca poślizgnął się i zawisł nad urwiskiem. Postawa ucznia zasługuje na 

szczególne uznanie, a podziękowania kierowane są również do opiekunów z Rodzinnego Domu 

Dziecka w Braniewie za trud włożony w wychowanie chłopca. 

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że udało się także pozyskać ponad 250 tys. zł na 

remont budynku Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Braniewie, na budynku 

Powiatowego Centrum Medycznego w Braniewie wymieniono komin, w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Braniewie trwają prace remontowe budynku. W ramach planowej 

termomodernizacji, w budynku zamontowano nową kotłownię zasilaną gazem ze zbiornika 

zewnętrznego, wymieniono stolarkę okienną, ściany zostały docieplone. całość ozdabia logo 

Zarządu Dróg Powiatowych w Braniewie. Obecnie w budynku funkcjonuje nowoczesne i 

ekologiczne ogrzewanie gazowe.. W dalszej części zaplanowanych prac do wykonania pozostał 

demontaż komina starej kotłowni, dokończenie docieplenia ścian i poprawa estetyki terenu i 

otoczenia budynku, w Powiatowym Urzędzie Pracy w Braniewie został wykonany remont 

dachu, poprawione także zostały gzymsy. 

Radny, K. Kowalski poinformował, że termomodernizacja szpitala jest prawie na ukończeniu,. 

Środki przeznaczone na to zadanie to 8 600 000 zł.  

 

Ad.12 Zakończenie obrad. 

 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ł. Korneluk zakończył 

obrady XXX sesji Rady Powiatu o godz. 09:30. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Braniewskiego 

Łukasz Korneluk 

Protokół sporządziła: 

Alicja Stępniewska 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


